

Bestyrelsesmøde tirsdag d. 15. juni 2021

Kl. 19.00 – 21.00 hos Mogens

Referat

1. Siden sidst
 - * Vedr. underskrift af bestyrelsesmedlemmer ved bestyrelsesreferater. Thorkild har printet alle referater fra de sidste to år, som vil blive sendt ud til underskrivning.
2. Drøftelse af kommende generalforsamling, herunder beretning, Thorkild
 - * Thorkild har sendt første udkast til beretning ud. Ikke alle havde nået at få den læst igennem. Der er fortsat mulighed for at melde tilbage.
3. Økonomi, Jørgen
 - * Generel orientering fra kassereren
 - * Vi mangler at diskutere bestyrelsens budget, der vil blive sendt ud til godkendelse til generalforsamling.
4. Hjemmesidens anvendelse, Thorkild
 - * Thorkild spørger ind til behov for links på vores hjemmeside. Bestyrelsen er enige om, at vi afskaffer dem.
5. Opsætning af skilt ved indkørsel, Thorkild (bilag vedlagt)
 - * Vi tager forslaget om P-skiltningen med til generalforsamling. Der er stadig beboere, der bliver generet af parkering langs med husene.
6. Grønt udvalg, Karin
 - * Forslag om at inddrage en havearkitekt. Vi undersøger i første omgang prisniveauet for noget sådant. Det udløste yderligere en drøftelse om muligheden for et laugsvæsen eller lignende, hvis vi skulle ønske et drivhus eller andre større ting med måske relativt få interesserede.
7. Henvendelse fra Jan, herunder foreningens indsats vedr. den overordnede infrastruktur i Mårslet, Thorkild
 - * Thorkild retter henvendelse til Damgårdstøften for at høre, hvad man tænker her. Vil herefter tage kontakt til Carsten Thomsen (BB-vejens projektleder) for at høre om man evt. kunne bruge evt. overskudsjord til en jordvold langs med Tandervej.
8. FU drøftelse af kulturrute, cykelstier m.v., Thorkild
 - * Orientering om dette fra Thorkild. Det ser ikke ud til direkte at influere på vores fællesområder.
9. Evt.
 - * Indkaldelse til generalforsamling. Mogens og Thorkild udarbejder dagsorden til generalforsamling.
 - * Henvendelse fra Anita vedr. vejfesten. Der skal snart sendes indbydelse til denne ud.

- * Løst vejdækseL ud for nr. 12, Aarhus Vand er kontaktet og kommer og kigger på det.
- * Næste møde tirsdag den 10. august kl. 19.30 hos Karin (36)
- * Senest 23. juni skal bestyrelsen have meldt tilbage på beretningen.

./. Bilag: Et af flere mulige forslag til P-skilt ved indkørslen:

